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ACTA NÚM. 139 
 

Rectora 
Margarita Arboix Arzo 
 
Secretari general 
Rafael Rebollo Vargas 
 
 
Equip de Govern 
José Aguilera Ávila 
Maite Carrasón López de Letona 
Carles Gispert Pellicer 
Virginia Luzón Fernández 
Sara Moreno Colom 
Francisco José Morente Valero 
Josep Ros Badosa 
Carlos Sánchez Lancis 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Albert Branchadell Gallo 
Joan Carbonell Manils 
Jaume Farrés Vicén 
Laura Feliu Martínez 
Vicent Fonollosa Pla 
Enric Fossas Espadaler 
Joaquín Gairín Sallán 
Gemma Garcia Alonso 
Maria Teresa Martín Ibáñez  
Maria José Recoder Sellarés 
Tatiana Rovira Faixa 
Héctor Sala Lorda 
Ramon Vilanova Arbós 
 
Directors de departament 
Maria Dolors Bernabeu Tamayo 
Eulàlia Bonet Alsina 
Carlos Broto Blanco 
Maria Amalia Molinero Egea 
Gemma Puigvert Planagumà 
Natividad Ramajo Hernández 
 
Director d’institut 

A Bellaterra, a les 15.30 h del dia 9 de juny 
de 2020, es reuneix per videoconferència, en 
sessió extraordinària, el Consell de Govern 
de la Universitat Autònoma de Barcelona 
sota la presidència de la rectora, Margarita 
Arboix Arzo. Assisteixen a la reunió els 
membres assenyalats al marge. Hi 
assisteixen, amb veu i sense vot, Gabriel 
Capilla Vidal, cap del Gabinet Jurídic, i Isabel 
García Pérez, cap de l’Oficina de Coordinació 
Institucional. 
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Xavier Gabarrell Durany 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Eva Anduiza Perea 
Juan Antonio Baeza Labat 
Francisco Lloret Maya 
José María Perceval Verde 
Joan Sorribes Gomis 
Josep Vendrell Roca 
Pere Ysàs Solanes 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Marta Padrós Castells 
Xavier Verge Mestre 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Yvet Coll Camps 
Eloi Guerrero Menéndez 
Sergi Rodríguez Calado 
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Ernesto Castaños Moreno  
Juan Montesinos Andrade 
Andreu Pompas Alcaraz 
 
Representants del Consell Social 
Gabriel Masfurroll Lacambra 
Tania Nadal Vicens 
 

 
 
 
Ordre del dia 
 

1. Intervenció de la rectora. 

2. Convocatòria d’eleccions a rector de la UAB. 

3. Modificació del calendari acadèmic del curs 2020-2021. 

 
 
 

Desenvolupament de la sessió 
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La rectora obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de Govern i 
passa la paraula al secretari general perquè informi de les incidències d’avui en la 
composició i el funcionament del Consell per videoconferència. 
 
El secretari general informa que hi ha quòrum suficient per començar la sessió i que 
Isabel Garcia, cap de l’Oficina de Coordinació Institucional (en endavant, OCI), serà la 
persona que assistirà els assistents en les qüestions tècniques durant tota la reunió 
virtual.  
 
El secretari informa que si algun dels assistents no vol ser gravat pot aturar 
l’enregistrament per no aparèixer en la gravació i que si algú vol intervenir-hi ha 
d’aixecar la mà virtual. Cap dels assistents no manifesta cap objecció al respecte. 
 
El secretari també exposa que només poden votar els membres del Consell de Govern 
que estiguin presents en la reunió virtual. En aquest sentit, explica que hi ha quatre 
vies per votar: signatura electrònica a la papereta, signatura manuscrita i escaneig del 
document enviat per correu electrònic a l’OCI, signatura manuscrita de la papereta i 
fotografia de la papereta a l’OCI per correu electrònic i, per acabar, papereta en què 
consti el nom i les marques d’opció de vot. Sol·licita que l’enviament de la papereta per 
correu electrònic es faci des de l’adreça electrònica institucional del conseller, excepte 
per als membres del Consell de Govern a títol personal, cas en què s’acceptarà 
l’enviament des del correu personal. El secretari puntualitza que en el cas que la 
signatura no sigui electrònica, la papereta original s’haurà d’enviar també per correu 
intern o ordinari.  
 
Així mateix, el secretari explica que en el passat Consell de Govern de l’11 de març de 
2020 es va acordar el procediment d’eleccions a rector i que la publicació del cens 
electoral estava prevista per al 17 d’abril de 2020. No obstant això, recorda que el 14 
de març de 2020 el Govern espanyol va decretar l’estat d’alarma a través del RD 
463/2020, que en la disposició addicional tercera suspenia els terminis administratius. 
El secretari afegeix que, donada aquesta situació, els dies 16 i 17 d’abril va tenir lloc un 
nou Consell de Govern virtual, en el qual es va decidir suspendre el procediment 
electoral i reprendre de nou la discussió de les eleccions una vegada que s’aixequés 
l’estat d’alarma. En aquest sentit, exposa que el passat 22 de maig de 2020 el Govern 
espanyol va aprovar un RD a través del qual mantenia l’estat d’alarma, però derogava 
la suspensió dels terminis administratius. Aclareix que per aquest motiu avui es du a 
terme aquest Consell de Govern extraordinari, per discutir de nou el calendari electoral 
i aprovar-lo, si escau. 
 
Tot seguit, el secretari demana que les intervencions siguin curtes per tal que hi pugui 
participar el major nombre de membres del Consell de Govern. 
 
Isabel Garcia mostra en pantalla l’acord de proposta de calendari electoral i el 
calendari proposat per tal que tots els assistents puguin veure’ls. El secretari llegeix tot 
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el calendari que apareix en el primer punt de l’ordre del dia i que s’adjunta a aquesta 
acta com a annex núm. 1. 
 
Tot seguit, el secretari dona la paraula a la rectora i es passa al primer punt de l’ordre 
del dia. 
 
 
 
1. Intervenció de la rectora, 
 
La rectora dona la benvinguda a tots els assistents i manifesta que s’alegra de veure’ls. 
Explica per què s’ha fet la proposta de convocar eleccions i quins elements hi han 
portat. Exposa que el dia 6 de juny l’Equip de Govern va entrar en funcions. Afegeix 
que es vol convocar les eleccions al més aviat possible per formar un nou equip de 
govern. Així mateix, afegeix que, com que els terminis administratius han estat aturats 
fins a la setmana passada, el calendari electoral es proposa avui ja que si s’hagués fet 
abans, les eleccions s’haurien hagut de convocar per a mitjans de juliol i això hagués 
creat una situació de deslegitimació democràtica pel fet que els estudiants estan de 
vacances i els candidats no podrien explicar bé els programes electorals. Afirma que els 
Estatuts de la UAB no posen límits temporals a la convocatòria d’eleccions, però sí que 
ho fan els reglaments d’algunes facultats, que impedeixen expressament celebrar 
eleccions en la temporada d’estiu. Afegeix que un altre factor que cal tenir en compte 
és que la Generalitat va informar que el rector escollit no podria ser nomenat fins al 
setembre. En aquest sentit, exposa que hi ha set universitats espanyoles que estan en 
la mateixa situació, les quals també han decidit ajornar les eleccions a l’octubre-
novembre. Per això, remarca que l’Equip de Govern, després de valorar la situació, ha 
decidit que era millor celebrar-les tornant de les vacances. La rectora manifesta que 
sap que hi ha molts membres del Consell del Govern que estan preocupats pel govern 
en funcions. Per això, aclareix que un equip de govern en funcions està habilitat per 
governar plenament. En aquest sentit, afegeix que el pressupost de l’any 2021 l’ha de 
liderar el nou rector escollit i que la resta dels afers s’han de portar primer a les 
comissions. La rectora considera prudent dur a terme més consells de govern per tal de 
discutir i aprovar els acords que es prenguin en comissió. Pel que fa al calendari 
electoral presentat, explica que es proposa octubre perquè és previsible que es podran 
fer més actes presencials de cara a la campanya electoral que no pas al setembre. Així, 
exposa que, si es volguessin celebrar al setembre, hi hauria un problema amb les 
matrícules i els censos, ja que fins al 15 d’octubre no estaran llestos els censos 
definitius. La rectora creu que és el calendari menys dolent i el que té més garanties de 
proporcionar unes eleccions més democràtiques, obertes i participatives. 
 
La rectora dona les gràcies i s’ofereix per respondre a les preguntes dels assistents. El 
secretari obre un torn de paraules tot demanant que les intervencions no siguin massa 
llargues.  
 
Pren la paraula Joan Sorribes per queixar-se perquè s’ha vist eliminada la possibilitat 
de celebrar les eleccions després de l’estat d’alarma, tal com s’havia acordat en el 
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Consell de Govern dels dies 16-17 d’abril. Manifesta que no està d’acord amb el fet 
d’ajornar les eleccions set mesos i que els arguments que dona aquest Equip de 
Govern són fàcilment rebatibles. Afegeix que tenir un nou rector ja de cara al juliol-
agost suposaria que ja podria fer feina per preparar un curs que s’albira bastant 
problemàtic. Denuncia que no es permet al Consell de Govern debatre sobre la 
convocatòria d’eleccions, ja que la decisió l’ha presa l’Equip de Govern i no el Consell. 
Dona les gràcies. A petició del Sr. Sorribes es reprodueix de forma literal el fragment de 
la seva intervenció següent : "la proposta que es portava a votació en aquella sessió del 
Consell, amb independència del que es votés, impedia prendre cap altre decisió que no 
fos postposar l'elecció de Rector. En conseqüència ens saltem l'acord inicial de 
convocatòria d'eleccions a Rector feta pel Consell de Govern corresponent i on 
s'explicitava el calendari d'eleccions. Si votes sí el nou calendari postposa l'elecció, si 
votes no s'ha de fer un nou calendari i per tant es postposa de facto. Ens han portat a 
un cul de sac". 
 
Pren la paraula la senyora Recoder. Dona suport a tot el que ha manifestat el senyor 
Sorribes i afegeix que la presència virtual és real i molt important en les campanyes 
electorals. També exposa que actualment ja hi ha el cens fet, comptant amb estudiants 
que ja saben què és la Universitat. Manifesta que, en canvi, si esperen a tenir el cens a 
l’octubre, els estudiants de primer no sabran gaires coses sobre la Universitat. Exposa 
que no hi ha cap garantia que al mes d’octubre la situació s’haurà normalitzat. Creu 
que un govern en funcions potser no tindrà problemes per governar legalment, però sí 
a la pràctica i que serà un govern en funcions durant cinc mesos, que haurà de prendre 
decisions molt importants de cara al curs que ve i amb la situació que es viu. Recorda 
que la rectora es jubila el 31 d’agost, data a partir de la qual algú altre haurà d’ocupar 
aquest càrrec fins al novembre. Pregunta qui serà el nou rector en funcions a partir de 
setembre. Expressa que li sembla molt dolent el futur. Dona les gràcies. 
 
Tot seguit, Maria Teresa Martín dona suport als comentaris manifestats pel senyor 
Sorribes i la senyora Recoder. Li preocupa especialment quin poder tindran per 
negociar políticament una rectora que es jubila i el seu successor en funcions. 
Considera que seria idoni celebrar les eleccions ara al juny pels censos, per la 
pandèmia (que ara està estabilitzada, després no se sap com estarà), la jubilació de la 
rectora i la seva substitució. Entén que si es vota no celebrar les eleccions a l’octubre, 
s’hauria de recuperar l’acord previ de celebrar-les quan acabés l’estat d’alarma i 
convocar un nou Consell de Govern d’aquí a dos dies. Dona les gràcies. 
 
Pren la paraula el senyor Pere Ysàs. Manifesta que tot és molt incert i que no se sap 

què passarà, ni al juliol ni a l’octubre. Entén que totes dues possibilitats són 

argumentables i subjectives. Segons el seu parer, és millor celebrar les eleccions 

després de l’estiu perquè globalment les condicions seran millors. Creu que la 

convocatòria d’eleccions és un problema senzill de resoldre i que no es tracta d’afegir-

hi dificultats. Dona les gràcies. 

 

Hi intervé Andreu Pompas, que manifesta que està molt d’acord amb la majoria de les 

intervencions que s’han fet. Creu que les eleccions s’han de celebrar al més aviat 
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possible i exposa que el requisit de la reunió presencial de la Junta Electoral ja es pot 

complir. Li preocupa molt el pressupost de l’any 2021, ja que creu que serà un dels més 

complicats. Dona les gràcies. 

 

A continuació, Enric Fossas dona suport a les intervencions que demanen celebrar les 

eleccions al més aviat possible, especialment a la del senyor Sorribes. Creu que les 

coses no s’han fet bé perquè la suspensió aprovada només afectava el calendari 

electoral, no la convocatòria d’eleccions. Per tant, entén que ara el que s’hauria de fer 

és seguir el calendari que havia quedat en suspens, però no convocar noves eleccions. 

No li convencen els arguments exposats per la rectora. Té dubtes sobre les funcions 

que podrà exercir l’Equip de Govern en funcions i demana aclariments per part del 

Gabinet Jurídic. També vol saber si l’Equip de Govern complet estarà en funcions fins al 

final i com se solucionarà la jubilació de la rectora, ja que els Estatuts de la UAB 

estableixen que el rector ha d’estar en actiu. Dona les gràcies. 

 

La rectora explica quina és la seva situació respecte a la seva jubilació. Aclareix que ella 

deixarà de ser rectora i, en el seu cas, es nomenarà un nou rector en funcions amb 

completa potestat legal. En aquest sentit, puntualitza que és el que estableixen els 

Estatuts de la UAB.  

 

Així mateix, pren la paraula Amàlia Molinero. No veu el problema de poder continuar 

amb el calendari que havia quedat suspès per l’estat d’alarma. Manifesta que, com que 

no se sap què passarà, seria bo continuar el calendari ja iniciat. 

 

Joan Carbonell dona suport a la proposta de l’Equip de Govern de celebrar les 

eleccions a l’octubre. Els motius que esgrimeix són la qualitat democràtica, la 

practicitat per al govern de la UAB i la seguretat jurídica. Dona les gràcies. 

 

Tot seguit, hi intervé Eloi Guerrero. Manifesta que és adequat ajornar les eleccions a 

l’octubre. Creu que la prioritat és mantenir el funcionament de la Universitat i que 

aquest equip de govern no ha de generar desconfiança, ja que fins ara ha gestionat de 

la millor manera que ha sabut tota la Universitat durant aquests quatre anys. En tot 

cas, el Consell de Govern continuarà actiu i en tot moment podrà fiscalitzar l’activitat 

de l’Equip de Govern, encara que estigui en funcions. Afegeix que és interessant com 

s’utilitza ara l’argument del vot de l’estudiant. 

 

A continuació, Rafael Rebollo, secretari general, dona la paraula a Gabriel Masfurroll, 

president del Consell Social. El senyor Masfurroll explica que el Consell Social treballa 

molt estretament i molt bé en aquestes circumstàncies excepcionals amb l’Equip de 

Govern. Creu que si hi hagués eleccions al juliol seria complicat posar-se al dia amb tots 

el fronts obert que hi ha actualment. Sol·licita que s’aprovi la proposta que fa la rectora 

que les eleccions es convoquin a l’octubre, per facilitar l’administració de la 

Universitat. També opina que seria bo per acabar l’exercici pressupostari. 
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Tot seguit, Rafael Rebollo, secretari general, informa sobre aspectes importants del 

cens electoral. En aquest sentit, exposa que si s’ajornessin les eleccions a l’octubre el 

cens estaria actualitzat en un 99%. Amb referència a les preguntes que s’han fet sobre 

la regulació d’aquesta situació a la LOU i als Estatuts de la UAB, el secretari respon que 

no hi està. Puntualitza que els Estatuts de la UAB preveuen que hi hagi un rector en 

funcions fins que es convoquin noves eleccions, i que quan es jubili la rectora es 

nomenarà un nou rector en funcions amb les mateixes potestats que té la rectora 

sortint. El senyor Reboll remarca que les decisions es prenen per comissions delegades 

i després aquestes decisions les aprova el Consell de Govern, de manera que en cap cas 

no hi hauria un problema de legitimitat democràtica. Reconeix que el veritable motiu 

d’ajornar les eleccions ha estat la legitimitat democràtica, ja que s’han volgut assegurar 

que el campus no estigui buit i que no sigui una campanya totalment virtual. 

 

A continuació, comença un segon torn d’intervencions.  

 

La senyora Recoder manifesta que espera que precisament per ser tot virtual hi hagi 

més participació que mai en aquestes eleccions. No li sembla un argument prou fort 

per no celebrar les eleccions al juliol. Expressa que votarà en contra del nou calendari i 

demana celebrar les eleccions al juliol. Dona les gràcies. 

 

Tot seguit, Maria Teresa Martín respon a Eloi Guerrero que no es tracta de 

desconfiança cap a l’Equip de Govern, sinó que només es discuteix sobre quan s’han de 

celebrar les eleccions. Pel que fa als estudiants i la legitimitat democràtica, entén que 

s’ha d’anar a votar informadament. Segons el seu parer, votar al juliol implica que de 

cara al curs vinent la UAB tindria un nou rector electe que haurien escollit els que 

realment haurien d’haver votat al principi. Però hi objecta que si les eleccions es fan a 

l’octubre ja no serà així i que es canvien les regles del joc de la convocatòria inicial. 

Exposa també que a l’octubre la probabilitat de rebrot és més alta. Ratifica la incertesa 

que domina tot el panorama. Opina que el que s’ha de fer és valorar tots els factors 

per prendre la millor decisió possible per resoldre una situació molt complexa i 

delicada. Degut a la incertesa, creu que és millor fer les eleccions al juliol per poder 

reaccionar millor. 

 

A continuació, Joan Sorribes expressa que li preocupa molt començar el curs amb un 

rector en funcions, que no tindrà legitimitat moral. Creu que els arguments que es 

donen per celebrar les eleccions a l’octubre són especulatius. Pregunta si és possible 

mantenir l’acord adoptat en el Consell de Govern de 16-17 d’abril de reprendre el 

calendari electoral aprovat. Dona les gràcies. 

 

Per la seva banda, la rectora aclareix que les eleccions i el calendari van quedar 

suspesos pel Consell de Govern, motiu pel qual s’ha de proposar un calendari nou. 

Puntualitza que és el Consell de Govern qui ha d’aprovar de nou les eleccions, que 
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tindran el seu calendari nou. La rectora explica que el que es fa és aprovar un calendari 

nou una vegada que s’ha sortit de l’estat d’alarma. Remarca que en cap moment no es 

comet cap il·legalitat i que l’Equip de Govern tampoc no imposa el calendari. Pel que fa 

als estudiants, aclareix que no és pel fet que hi siguin o no, sinó que l’Equip de Govern 

sap que per als estudiants s’ha acabat el curs i no li semblava legítim democràticament 

convocar eleccions al juliol. Tampoc no veu cap problema a dur a terme tot el procés 

en línia. Explica que la diferència entre fer les eleccions al juliol o a l’octubre radica en 

el fet que el mes de juliol no és lectiu i el mes d’octubre sí, independentment de si hi 

ha rebrots o no. Així mateix, exposa que les decisions sobre el que es farà al setembre i 

a l’octubre es prendran al juny o al juliol. La rectora respon també a Maria Teresa 

Martín que el pressupost de 2020 es negociarà ara al juny. I aclareix que el nou Equip 

de Govern que entri haurà de decidir i negociar el de 2021. Dona les gràcies. 

 

A continuació, Rafael Rebollo dona la paraula al senyor Sorribes. El senyor Sorribes 

manifesta que a la sessió del Consell de Govern dels passats 16-17 d’abril es va exposar 

que el calendari quedava suspès i no anul·lat i que no entén per què ara s’ha de fer un 

calendari nou. La rectora aclareix que les eleccions no s’han anul·lat, sinó que només 

s’ha de fer un calendari nou. El senyor Sorribes reitera si existeix la possibilitat de 

reprendre el calendari inicial. 

 

El secretari general, Rafael Rebollo, aclareix aquesta última intervenció i les anteriors. 

Explica que les eleccions van quedar suspeses per la declaració de l’estat d’alarma per 

part del Govern espanyol, la qual suspenia tots els terminis administratius. En aquest 

sentit, puntualitza que les eleccions no van quedar suspeses pel Consell de Govern que 

va tenir lloc a l’abril. Així mateix, La resposta a la pregunta de si es pot reprendre el 

calendari inicial, és que la Junta Electoral General es va reunir per fer una nova 

proposta de calendari, que és la que es discuteix en aquest consell. També exposa que, 

si no s’aprovés aquest calendari en aquesta sessió, la Junta Electoral General s’hauria 

de reunir d’urgència i amb caràcter extraordinari per tal de proposar un nou calendari.  

 

El senyor Sorribes afirma que l’estat d’alarma va suspendre els terminis administratius i 

que ara s’haurien de reprendre i es queixa perquè el que fa l’Equip de Govern és 

proposar un nou calendari, no reprendre l’inicial que havia quedat suspès.  

 

El senyor Rebollo assegura que el Reial decret pel qual s’aixeca l’estat d’alarma preveu 

que els terminis es reprendran o s’iniciaran de nou i que això és el que ha decidit la 

Junta Electoral General: proposar un calendari nou. També explica que s’ha fet així per 

tal de no celebrar les eleccions al juliol, tal com ja s’ha exposat anteriorment. 

 

Pere Ysàs manifesta la seva perplexitat per com es desenvolupa aquesta sessió del 

Consell de Govern. No entén què es discuteix, perquè l’estat d’alarma s’ha allargat 

molt i per a ell és obvi que no es pot mantenir el calendari inicial. 
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El secretari general dona per tancada la discussió i es passa al punt de l’ordre del dia 

següent. 

 

 

 

2. Convocatòria d’eleccions a rector de la UAB 
 
En data 4 de juny de 2020 es van reunir els membres de la Junta Electoral General i van 
elaborar el calendari electoral que ara es presenta al Consell de Govern. En aquesta 
mateixa reunió també es van aprovar les mateixes previsions específiques dels 
aspectes organitzatius de la votació electrònica de les eleccions a rector de la UAB 
2020, excepte pel que fa a les dates del procés electoral (annex núm. 2). 

Per indicació de la rectora, a la vista de les consideracions anteriors, i a proposta de 
l’Equip de Govern i de la Junta Electoral General, Rafael Rebollo, el secretari general, 
presenta aquest punt. 

Tot seguit, es vota, amb el resultat següent: 

Vots a favor................................................................29 (60,42%) 
Vots en contra............................................................10 (20,93%) 
Abstencions..................................................................4 (8,33%) 
Vots en blanc................................................................5 (10,42%) 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 

 

ACORDS 

 

PRIMER. Deixar sense efectes la convocatòria d’eleccions a rector de la UAB de 2020 
aprovada pel Consell de Govern en data 11 de març de 2020. 

SEGON. Aprovar una nova convocatòria d’eleccions a rector de la UAB 2020 d’acord 
amb el calendari electoral elaborat per la Junta Electoral General que s’adjunta 
(annex núm. 3). 

TERCER. Encarregar al secretari general que vetlli pel seguiment del procés electoral 
a rector de la UAB, i per la comunicació efectiva a tota la comunitat universitària de 
les diverses fases d’aquest procés. 

 
 
 



10 

 

3. Modificació del calendari acadèmic del curs 2020-2021 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, el 
senyor Ros, presenta aquest punt. 

Tot seguit, es vota, amb el resultat següent: 

 
Vots a favor................................................................40 (83,33%) 
Vots en contra..............................................................3 (6,25%) 
Abstencions..................................................................0 
Vots en blanc................................................................5 (10,42%) 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
ACORDS 
 
PRIMER. Avocar al Consell de Govern la competència per a l’aprovació de les 
modificacions del calendari acadèmic per al curs acadèmic 2020-2021. 
 
SEGON. Aprovar la proposta de modificació del calendari acadèmic per al curs 2020-
2021 en els termes que s’indiquen en l’annex núm. 4. 
 
TERCER. Comunicar aquests acords a la Comissió d’Afers Acadèmics, als efectes 
oportuns.  
 
QUART. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l’execució i 
el seguiment dels acords segon i tercer. 
 
CINQUÈ. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a termes les mesures necessàries per fer-los efectius.  
 
 
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 18.15 h es dona per acabada la 
sessió, de la qual, com a secretari general suplent, estenc aquesta acta. 
 
 
 
El secretari general                                                                               
Vist i plau 

   La rectora 
 


